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Komise dopravy Rady města Beroun 
 
 

 
Zápis č. 2/2022 

ze zasedání komise dopravy konaného dne 15. 12. 2022 
od 15:00 hodin v  kanceláři vedoucího odboru dopravy a správních agend 

 
 

 
Členové komise: David Minařík, Ing. Tomáš Kapal, por. Bc. Petr Krejbich, Ing. Petr Kubát, 
                           Pavel Schenk BBA 
Hosté: Ing. Albert Červenka, MSTAR Ing. Michal Mišina 
 
Omluveni: Petr Bureš, Vladimír Káš 
 
Zapisovatel: Iveta Brůnová 
 
Ověřovatel zápisu: por. Bc. Petr Krejbich 
 
 
 
 
Program jednání: 
 

1. Zahájení - přivítání nově jmenovaných členů a hostů 
2. Volba místopředsedy Komise dopravy 
3. Informace o stavu mostu přes Berounku na silnici II/605, návrh opatření 
4. Navržení řešení chodníku v ulici „U kasáren“ a souvisejících přechodů pro chodce 
5. Projednání návrhu parkoviště v lokalitě Beroun-sídliště, za bytovými domy, vedle Sportbaru 

Homolka 
6. Projednání zřízení přechodu pro chodce v ulici „Talichova“ v místě u Polikliniky 
7. Projednání návrhu rozšíření parkovacích míst v bývalých kasárnách 
8. Zjednosměrnění ulice „Na Kaplance“ od křižovatky s ulicí „Na Vyhlídce“ směrem k ulici „Pod 

Kaplankou“ 
9. Projednání návrhu zjednosměrnění ulic „Kollárova“ - „K Zahrádkám“ 
10. Prodej pozemku na Zdejcině v souvislosti s komplexním řešením dopravy v městské části 
11. Informace k rozšíření systému parkování modrých zón ve městě 
12. Informace o situaci ohledně stavby nového mostu přes Berounku jako součásti jižní paralely 
13. Informace o investičních záměrech v dopravě-komunikace, dopravní řešení na rok 2023 
14. Různé 
15. Závěr 

 
 
 

Jednání 
 
 

K bodu 1 – Zahájení 
 
Jednání komise zahájil a dále řídil její předseda David Minařík. Informoval o novém složení komise, přivítal 
hosty a představil nového člena Ing. Petr Kubáta. Konstatoval, že zasedání komise je usnášeníschopné. 
Určil zapisovatelem Ivetu Brůnovou a ověřovatelem zápisu por. Bc. Petr Krejbicha. 
Dále navrhl program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění. 
 
Usnesení: Komise dopravy schvaluje program jednání  
 
Hlasování:   5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
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K bodu 2 – Volba místopředsedy Komise dopravy 
 
Předseda komise navrhl místopředsedou komise dopravy por. Bc. Petra Krejbicha 
  
Usnesení: Komise volí por. Bc. Petr Krejbicha místopředsedou komise dopravy  
   
Hlasování:    4 pro – 0 proti –  1 zdržel se 
 
 
 
K bodu 3  - Informace o stavu mostu přes Berounku na silnici II/605, návrh opatření  
 
Předseda komise seznámil přítomné s výsledkem statického posudku technického stavu mostu přes 
Berounku na silnici II/605. Z možných 7 stupňů poškození, byl vyhodnocen stav mostní konstrukce 
stupněm 6 – velmi špatný stav. 
Na tomto základě, právě z důvodu omezení zátěže konstrukce mostu, navrhl předseda komise omezení 
provozu vozidel na 3,5 t (včetně odstranění dodatkové tabulky „Jediné vozidlo 64 t“) s výjimkou pro vozy 
AVE a BUS a o tomto komise dopravy navrhuje radě města informovat KSÚS.  
 
Usnesení:  Komise dopravy doporučuje radě města omezit provoz na mostě vozidel s tonáží nad 3,5 t, plus 
                  odstranit dodatkovou tabulku „Jediné vozidlo 64 t“   
 
Hlasování:    5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 4 – Navržení řešení chodníku v ulici „U Kasáren“ a souvisejících přechodů pro chodce 
 
Vedoucí odboru dopravy informoval přítomné o podnětu od občana na zřízení přechodu pro chodce na 
křižovatce ul. Talichova -  U Kasáren, ve směru z centra ke gymnáziu. Přítomní členové komise místo 
osobně znají, vedli diskuzi, zda je toto místo nebezpečné pro chodce a navrhli řešení formou vyvýšení 
komunikace v prostoru pro přecházení na úroveň chodníků. V tomto kontextu vyplynul v komisi další návrh 
na vybudování chodníku v ul. U Kasáren jako navazujícího na chodník v ul. Talichova v místě současného 
pruhu parkujících vozidel.  
Na tomto základě se přítomní členové shodli, že vybudování chodníku plus zřízení dvou přechodů pro 
chodce, a to směrem k ZŠ Wagnerova a k MŠ Montessori ve spodní části ulice, je pro bezpečnost chodců 
vhodné řešení. 
   
Usnesení:  Komise dopravy doporučuje radě města vybudovat chodník v ul. U Kasáren a dvou přechodů k   

ZŠ Wagnerova a k MŠ Montessori a zadat prověření možnosti vyvýšení komunikace v místě 
přecházení ulice U Kasáren u křížení s ulicí Talichova. 

                 
Hlasování:    5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 5 – Projednání návrhu parkoviště v lokalitě Beroun-sídliště za bytovými domy, vedle 
Sportbaru Homolka 
 
Předseda komise seznámil členy s požadavkem občanů bydlících v lokalitě za bytovými domy vedle 
Sportbaru Homolka na vybudování parkoviště. MSTAR Mišina uvedl, že daná lokalita je zahrnuta v plánu 
na rozšíření parkovacích míst na Velkém sídlišti a parkoviště jsou postupně realizována. D. Minařík uvedl, 
že situace s parkovacími místy je v této lokalitě bohužel dlouhodobě kritická. Navrhuje proto zařadit 
vybudování parkoviště do plánu akcí k realizaci.    
 
Usnesení: Komise dopravy doporučuje radě města zadat vypracování projektové dokumentace a zařazení  
                 jako projektu pro realizaci do plánu.  
                  
Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
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K bodu 6 - Projednání zřízení přechodu pro chodce v ulici „Talichova“ v místě u zdravotnického 
zařízení pod gymnáziem 
 
Předseda komise navrhl přítomným zřízení přechodu pro chodce v ul. Talichova, v místě zdravotnického 
zařízení. Přítomní členové s tímto návrhem souhlasí. 
  
Usnesení: Komise dopravy doporučuje zřízení přechodu pro chodce v ul. Talichova v místě zdravotnického  
                 zařízení  
 
Hlasování:  5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 7 - Projednání návrhu rozšíření parkovacích míst v bývalých kasárnách 
 
Předseda komise přednesl návrh na rozšíření plochy placeného parkoviště na celý areál bývalých kasáren. 
V současné době je plocha v bývalých kasárnách určena k parkování s parkovacím automatem. Areál má 
ještě zadní trakt, který se postupem času začal využívat také k parkování. Přítomní  členové se  proto 
dohodli na úpravě - vymezit vhodná místa k dalšímu parkování vodorovným dopravním značením a rozšířit 
tak plochu placeného parkování. Komise doporučuje fyzickou obhlídku místa a navržení vhodného systému 
parkování ve zbývajících částech areálu. 
  
Usnesení: Komise dopravy doporučuje radě města rozšířit parkovací místa v areálu bývalých  
                 kasáren a vyznačit je vodorovný dopravním značením. 
 
Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 8 – Zjednosměrnění ulice „Na Kaplance“ od křižovatky s ulicí „Na Vyhlídce“ směrem k 
ulici „Pod Kaplankou“. 
 
Předseda komise seznámil přítomné s návrhem na zjednosměrnění ul. Na Kaplance v úseku od křižovatky 
s ul. Na Vyhlídce ke křižovatce s ul. Pod Kaplankou. Přítomní členové se záměrem souhlasí. 
 
Usnesení: Komise dopravy doporučuje radě města zjednosměrnění ul. Na Kaplance v úseku od křižovatky  
                 s ul. Na Vyhlídce ke křižovatce s ul. Pod Kaplankou 
 
Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 9  – Projednání návrhu zjednosměrnění ulic „Kollárova“ - „K Zahrádkám“ 
 
Předseda komise informoval přítomné o podnětu k zjednosměrnění horní části ul. Kollárova směrem do ul. 
K Zahrádkám z důvodu rozměru (šířky) této části ul. Kollárova. D. Minařík zkonstatoval, že v současné 
době bohužel nelze tuto úpravu realizovat, jelikož se jedná historicky o jediný vjezd i výjezd z lokality. 
Komise považuje podnět za oprávněný a v budoucnu v kontextu realizace sousední lokality se jím bude 
zabývat (je nutné vyřešit nový výjezd z lokality). 
  
Usnesení: u tohoto bodu nebylo hlasováno, komise bere na vědomí    
 
 
 
K bodu 10 – Prodej pozemku na Zdejcině v souvislosti s komplexním řešením dopravy v městské 
části 
 
Předseda komise informoval o situaci v lokalitě Zdejcina, kde nastal nesoulad s polohou hranic pozemků 
v soukromém vlastnictví a veřejnou komunikací. Již prodané městské pozemky soukromým vlastníkům 
byly v minulosti chybně zaměřeny a jejich hranice zasahují do veřejné komunikace. Členové komise se 
shodli, že prodej dalších pozemků by měl být podmíněn nápravou hranic pozemků tak, aby byl zachován 
veřejný prostor pro vybudování komunikace s parkovacími stáními s respektováním dopravní úpravy na 
Zdejcině ke zklidnění dopravy, která by měla proběhnout v průběhu roku 2023. 
 



4 
 

Usnesení: Komise doporučuje radě města revizi zaměření pozemků na Zdejcině v lokalitě ulic  
                 Československé armády a Šikmá. 
 
Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
 
K bodu 11 – Informace k rozšíření systému parkování modrých zón ve městě 
 
Předseda komise předal slovo MSTAR Mišinovi, který informoval o záměru města rozšířit systém 
rezidentního parkování pro občany města Beroun. Na toto téma byla zpracována studie, která bude 
postupně řešit území města, zařazené do systému rezidentního parkování. První fází bude zřízení tzv. 
modrých zón II. v ulicích Okružní, V Hlinkách, Talichova (za bytovým domem), Plzeňská, Profesora 
Urbana, Chválova, Třebízského, Nad Hřištěm, Pod Kaplankou. 
 
Hlasování: u tohoto bodu nebylo hlasováno, komise bere na vědomí     
 
 
 
K bodu 12 – Informace o situaci ohledně stavby nového mostu přes Berounku jako součásti jižní 
paralely 
 
Předseda komise informoval o výsledcích jednání vedení města k situaci ohledně výstavby nového mostu 
přes řeku Berounku. MSTAR Mišina shrnul všechna dosavadní jednání a sdělil přítomným, že město 
Beroun je připraveno v návaznosti na studii mostu zadat po dohodě s Krajským úřadem Stč. kraje 
zpracování projektové dokumentace k ÚR a stavebnímu řízení. 
 
Hlasování: u tohoto bodu nebylo hlasováno, komise bere na vědomí     
 
 
 
K bodu 13 - Informace o investičních záměrech v dopravě-komunikace, dopravní řešení na rok 2023 
 
Předseda komise společně s MSTAR Mišinou informovali členy komise o plánovaných dopravních akcích 
pro r. 2023. 
 
Hlasování: u tohoto bodu nebylo hlasováno, komise bere na vědomí 
 
 
 
K bodu 14 - Různé 
 
Člen komise ing. Kubát upozornil, na chybějící přechody pro chodce a chodníky k bytovému domu za 
prodejnou automobilů DRUPOL. Komise se shodla, že tato lokalita vyžaduje komplexní řešení a bude třeba 
se jím v budoucnu zabývat.  
 
Hlasování: u tohoto bodu nebylo hlasováno, komise bere na vědomí 
 
 
 
K bodu 15 - Závěr 
 
Po vyčerpání programu předseda komise poděkoval všem za účast a ukončil jednání v 17:15 hod. 
 
 
 
 
 
Zapsal: ……………………… 
 
Ověřil: ………………………. 
 
Předseda komise: ……………………………. 


